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Svar på interpellation ställd av Martin Nigals (SD) till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande Eeva Laine (S) om BMX-park i Östra 
Huddinge 

BMX-parken som tidigare fanns i Skogås var 1000 kvadratmeter stor och då en del av 
uppdraget var att ersätta den tidigare BMX-parken utgick förvaltningen ifrån att även en ny 
BMX-park bör vara av samma storlek. Här hade den tidigare ordföranden alla möjligheter att 
tydliggöra uppdraget med de frågor Martin Nigals (SD) nu tar upp i sin interpellation.  

Då budgetprocessen för 2024 är i ett så tidigt skede är det omöjligt för mig att berätta vad 
Mittenstyret kommer att ha i sitt budgetförslag 2024 och därmed kan jag inte heller svara på 
Martin Nigals (SD) fråga om eventuell placering av en eventuell ny BMX park.  

En eventuell projektering av ny BMX-park behöver inte vara bunden till en park eller 
parkering. Däremot ska den gärna ligga lättillgängligt för att bli en naturlig samlingspunkt och 
mötesplats. Om en sådan ska byggas av trä eller betong är också en viktig fråga med tanke på 
hållbarhet, underhåll och flexibilitet.  

För Mittenstyret, 

Eeva Laine (S) 

Kultur- och fritidsnämndens ordförande 


